
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 14. září 2016 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Kühnová, dr. Kuneš, doc. Musílek, doc. Bednařík dr. Ra-
docha, prof. Milková, doc. Kříž, dr. Musílek, prof. Bílek, Ing. Kostrová, 

Hosté:  
Omluveni: 
 

prof. Kuča, doc. Hubálovský 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní a PR 
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 

 
Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana zmínkou o nástupu nového rektora 
prof. Kuči.  
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Nová vedoucí OMO Ing. Jirková. 

 Dr. Stašová informovala o konání knižního veletrhu 5.10.2016 v budově Objektu společné 
vyúky. 

 Platební brána pro zahraniční platby byla zprovozněna. Školení uživatelů proběhne v do-
hledné době. Za PřF se zúčastní Ing. Polívková.  

 Doc Janeček informoval o ocenění Medaile města. Rektorem byli vybráni bývalí rektoři 
paní dr. Žumárová a pan prof. Slabý. 

 Příprava nového anglického letáku – údaje jsou kopírovány z webu, kde se občas vyskytují 
chybné údaje. Návrhy textů k připomínkování za PřF zaslat do 19.9.2016 Mgr.Koubovi a 
Ing.Boučkové. 

 Pan prorektor doc. Kříž zmínil novou aplikaci pro granty a projekty, užívá se sporadicky, 
ale přineslo by to určité zjednodušení. 

 CRP projekty – 3 projekty za UHK, projekt navržený PřF nebyl vybrán. Doc. Musílek zmínil, 
že nebyl dostatečně předem informován a v tak krátkém čase, který z děkanátu fakulty 
katedra měla, se těžko dal projekt s větším množstvím partnerů z VVŠ domluvit (konsta-
toval, že pokud bude informován příště včas, pak se pokusí jeho katedra připravit projekt 
na toto téma s více partnery).  

 Proběhla diskuse ohledně rozdělení prostředků IRP 2017, zejména pak týkající se kom-
penzace PdF v letech příštích, např. formou vyšší účasti ostatních součástí na rekonstrukci 
budovy C, což by muselo být z rozpočtových peněz. Doc. Kříž vysvětlil, že by se použili 
rektorátní finance.  



 Nová budova PřF. Pan kvestor avizuje náklady okolo 5 mil. Kč na provoz ročně, což ovšem 
nereflektuje pokles nákladů v univerzitních budovách, v nichž PřF sídlí v současnosti. Dr. 
Radocha se zeptal, zda se již chystá harmonogram etap a proběhla diskuse dokoupení 
nového vybavení do učeben, přístupu do nové budovy PřF o víkendech apod. 

 Změny v akreditačním procesu. Na UHK vznikne Rada pro vnitřní hodnocení, která bude 
zřízena statutem UHK a co se týká skladby členů, kterých bude celkem 15 (všichni prodě-
kani pro studium budou členy) : 

o 1/3 navrhne Vědecká rada UHK 
o 1/3 navrhne Akademický senát UHK 
o 1/3 navrhne rektor UHK 

 
 
K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Nepřítomného doc. Hubálovského zastoupil doc. Trojovský.  

Prof. Bílek získal pro PřF 2 projekty v březnové výzvě OP VVV, pan rektor prof. Kuča v této 
souvislosti zmínil nutnost dodat verzi žádostí na projektové oddělení UHK. Doc. Kříž slíbil, že 
zjistí, zda je třeba ještě něco odevzdávat, když rektor UHK podepisoval samu žádost.  
Pan děkan tlumočil poděkování od doc. Hubálovského všem zainteresovaným za přípravu 

podkladů pro projekty OP VVV. Doc. Trojovský informoval o termínu zaslání kandidátů pro 

TA ČR do 19. září 2016 (pro GA ČR již není aktuální). Pan děkan upozornil na Národní pro-

gram zdraví z MZ – jedná se o popularizační projekty, po proběhlé diskusi se došlo k závěru, 

že PřF se pravděpodobně nezúčastní. Dále byla zmíněna možnost získání inovačních vou-

cherů z Technologického centra, pan děkan a doc. Hubálovský se sejdou osobně s ředitelem 

tohoto TC ing. Ondřejem Zezulákem. Dále doc. Trojovský informoval o  mezinárodním pro-

gramu pro spolupráci ve výzkumu a vývoji INTER – EXCELLENCE pro období 2016 -2024. Doc. 

Trojovský taktéž zmínil právě běžící 5. Ročník studentské soutěže o vydání rukopisu magister-

ské práce, která je vyhlášena nakladatelstvím Academia. 

 
K bodu 3) – Informace z oblasti studijní a PR 
Proděkan dr. Musílek informoval o stavu zapsaných studentů ke studiu v bakalářských a magis-
terských studijních programech. Došlo k poklesu studentů v bakalářských programech oproti 
loňskému roku a nárůstu studentů v magisterských programech (splněno a překročeno). Pro-
děkan Musílek navrhuje, aby došlo ke změnám již v příjímacím řízení – zvát k přijímacímu řízení 
emailem (urychlí se celý proces), přihlášky do 2.kola přijímacího řízení posunout na konec 
srpna, rozdělit konání zápisů – 1.kolo již v červnu a 2.kolo začátkem září. Proděkan Musílek 
dále zmínil letitý problém týkající se absence odpovědí studentů ohledně jejich nástupu na VŠ. 
Doc. Trojovský zmínil, v souvislosti s poklesem studentů a tedy nižší hodnotou KEN, možné 
problémy s poklesem rozpočtu v roce 2017.  
 
Proděkan Musílek dále připomenul ocenění nejlepších studentů v rámci oslav 17. listopadu. 
Kandidáta může navrhnout každá katedra. Může se týkat studentů bakalářských nebo magis-
terských programů za publikační činnost anebo vynikající sportovci, za záslužné činy apod.  
 



Proděkan Musílek informoval o agendě poplatků týkající se dalšího studia od 1.9.2016. Po-
platky za nostrifikace byly stanoveny na 3.000,- Kč a budou jednou polovinou příjmem fakulty 
a druhou polovinou příjmem rektorátu. 
 
Představení nové kolegyně PR – Mgr. Kristýny Vávrové. Mgr. Vávrová požádala o spolupráci 
vedoucích kateder v souvislosti s konáním následujících akcí :  

- Noc vědců, datum konání 30.9. 2016: zaslat odlehčené anotace přednášek (zašle 
konkrétní přednášející emailem + kopie vedoucí katedry) do 19.9.2016 

- Letáky na Gaudeamus – aktualizovat informace – uzávěrka 23.9.2016 
 
Dále Mgr. Vávrová zmínila možnosti propagace nové budovy PřF, organizování „Dnů otevře-
ných dveří“, pořizování fotek ze stavby nové budovy nutné do letáků a pro inzerci. Dále 
oslovila vedoucí kateder ohledně její návštěvy na jednotlivých katedrách – pořizování foto-
grafií, co se děje na katedrách apod.  
Proběhla také diskuse ohledně řečníka Science Café – Mgr. Vávrová osloví RNDr. Lemberka a 
domluví případnou schůzku na říjen 2016 (nejlépe úterý v 18:00hod). 
 
Proděkan Musílek upozornil na prezentaci oborů PřF pro propagační účely – prof. Milková 
zašle svoji prezentaci doc. Musílkovi, doc. Trojovskému  a Mgr. Vávrové. Dále byl zmíněn pro-
gram „Partnerské školy“ (návštěvy škol na PřF a naopak) – proděkan Musílek požádá 
emailem vedoucí kateder o aktualizaci seznamů škol.  
 
Další PR akce UHK :  
13.10.2016 – inaugurace rektora 
15.11.2016 – Společenský večer UHK 
 
 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Prof. Bílek referoval z resortu zahraničí, že zbylo několik studento/měsíců na studijní pobyty 
v rámci programu Erasmus Plus, a proto se bude pro studenty vypisovat 2. kolo výběrového 
řízení. Výjezdy a příjezdy (očekává se v roce 2016 22 studento/měsíců) z IRPu jsou vcelku 
úspěšné, ale znovu bylo apelováno, aby vedoucí kateder více motivovali studenty k zahranič-
ním výjezdům, zejména na studijní pobyty Erasmus Plus. Pokud se nezvýší mobilita studentů, 
hrozí, že se sníží finanční prostředky na tyto výjezdy v budoucnosti, kdy vzroste jejich potřeba. 
Doc. Trojovský navrhl, aby více vyjížděli studenti doktorského studia na tzv. praktické stáže  – 
na toto téma se vedla diskuse, pravděpodobně ale nepůjde  převádět tolik studijních výjezdů 
na výjezdy praktické (pracovní).  
AS 
 
 
K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  
Paní tajemnice sdělila, že se zahájením akademického roku stále chybí žádosti k dohodám o 

provedení práce. Tyto žádosti je nutné zaslat co nejdříve, dohody až později.  

K bodu 6) – Různé 
Dr. Kühnová informovala o volbách do Akademického senátu UHK a PřF. Kandidáti do Akade-
mického senátu UHK (tzv. „velkého senátu“) mohou odevzdávat písemné návrhy Ing. 



Polívkové do 20.9.2016. Zároveň požádala vedoucí kateder, aby oslovili studenty i akademické 
pracovníky v souvislosti s volbami do AS UHK a AS PřF.  
 
Ing. Radocha vznesl dotaz ohledně harmonogramu stěhování na novou budovu PřF. Zároveň 
požádal o přestěhování didaktiky fyziky spolu s děkanátem PřF (pravděpodobný termín stěho-
vání :  leden 2017). Dále je třeba vyřešit čísla místností na nové budově PřF z důvodu 
sestavování rozvrhu hodin.  
 
Doc. Trojovský připomněl schůzku fakult připravujících učitelé s ministryní školství paní JUDr. 
Valachovou, která se uskuteční 16.9.2016 v Brně a které se zúčastní prof. Bílek.  
 
Úkoly 

1. Zaslat texty k připomínkování anglického letáku za PřF  
Termín: 19. září 2016 
Kdo: Mgr. Vávrová 
Komu: Ing. Boučkové, Mgr. Koubovi  

 
2. Zaslat případné kandidáty pro TA ČR  

Termín: 18. září 2016 
Kdo: vedoucí kateder  
Komu: doc. Hubálovskému 
 

3. Navrhnout odlehčené anotace přednášek pro Noc vědců 
Termín: 19. září 2016 
Kdo: přednášející + vedoucí kateder 
Komu: dr. Musílkovi, Mgr. Vávrové 

 
4. Aktualizovat informace na letáku Gaudeamus 

Termín: 23. září 2016 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: dr. Musílkovi, Mgr. Vávrové 

 
5. Navrhnout řečníka pro Science Café 

Termín: říjen 2016 
Kdo: Mgr. Vávrová 
Komu: doc. Musílkovi 
 

6. Zaslat hodnocení podřízených AK za AR 2015/2016 
Termín: říjen 2016 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: doc. Trojovskému 
 

  
Zapsala: Ing. Monika Polívková   
  

doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


